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 ΑΠΟΦΑΣΗ ΑΡΙΘ. : 456 / 2023  

ΑΠΟ ΤΟ ΥΠ'ΑΡΙΘ. 51 / 2023  ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗΣ  

 

 

ΘΕΜΑ : «Έκδοση ψηφίσματος κατά της συγχώνευσης των Δ.Ε.Υ.Α.» 

 

 

  Στην Αλεξανδρούπολη σήμερα την 11η  Δεκεμβρίου, του έτους 2023, 

ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα   και ώρα 14:30 και στο Δημοτικό Κατάστημα, το 

Δημοτικό Συμβούλιο συνήλθε σε ΕΚΤΑΚΤΗ  συνεδρίαση, ύστερα από την  με αριθ. 

πρωτ. 41.901 / 08/12/2023  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου αυτού, η οποία 

έγινε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 5  του  άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, του  

άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν σήμερα, καθώς 

και την αριθμ. 375/39167/02.06.2022 εγκύκλιο του ΥΠ. ΕΣ., για τους παρακάτω 

λόγους: 

 

-Το θέμα 1 συζητείται, εκτάκτως, καθώς βρισκόμαστε στη λήξη του 

Οικονομικού και Φυσικού Αντικειμένου του έργου, οπότε είναι αναγκαίο να 

τιμολογηθούν και να ολοκληρωθούν οι πληρωμές των Αναδόχων μέχρι τις 

15/12/2023, διαφορετικά θα χαθεί η χρηματοδότηση από το Ευρωπαϊκό Ταμείο και 

ο Δήμος θα επιβαρυνθεί τη δαπάνη. 

-Το θέμα 2 συζητείται, εκτάκτως, διότι επείγει τροποποίηση ορισμένων 

κωδικών που αφορούν την καταβολή προστίμου και προκειμένου να αυξηθούν 

κωδικοί για την κάλυψη των δαπανών. 

-Το θέμα 3 συζητείται, εκτάκτως, προκειμένου να γίνει η τυπική παραλαβή 

της μελέτης. 

-Το θέμα 4 συζητείται, εκτάκτως, λόγω της λήξης του οικονομικού έτους 

2023 και κλεισίματος του προϋπολογισμού. 

-Το θέμα  5 συζητείται, εκτάκτως, λόγω χρονικών περιορισμών. 

-Το θέμα 6 συζητείται, εκτάκτως, διότι, κατόπιν προφορικών επαφών με 

εκπρόσωπο του Υπουργείου Ανάπτυξης για τη λαϊκή της Πέμπτης, οφείλουμε, 

άμεσα, να προβούμε στην, εν λόγω, συμμόρφωση. 

-Το θέμα 7 συζητείται, εκτάκτως, λόγω της αναγκαιότητας νέας εκμίσθωσης 

των αγροτεμαχίων και προκειμένου να ενισχυθούν τα έσοδα της Σχολικής 

Επιτροπής. 

-Το θέμα 8 συζητείται, εκτάκτως, λόγω της αδήριτης ανάγκης νέας μίσθωσης 

ακινήτου, προκειμένου να εξυπηρετούνται οι κάτοικοι της περιοχής. 

-Το θέμα 9 συζητείται, εκτάκτως, λόγω της άμεσης έκδοσης φορολογικής ή 

και δημοτικής ενημερότητας στους ενδιαφερομένους  - αιτούντες των εν λόγω 

διαγραφών. 

-Το θέμα 10 συζητείται, εκτάκτως, για την ολοκλήρωση της λειτουργίας της 

διαγραφής του Ταμείου. 
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-Το θέμα 11 συζητείται, εκτάκτως, λόγω κωλύματος του ενδιαφερόμενου στη 

φορολογική ενημερότητα.  

-Το θέμα 12 συζητείται, εκτάκτως, προκειμένου να προχωρήσουν, ομαλά, οι 

εργασίες εκτέλεσης του έργου και το χρονοδιάγραμμα του. 

-Το θέμα 13 συζητείται, εκτάκτως, καθώς η συμβατική προθεσμία του έργου 

είναι η 6η Δεκεμβρίου 2023. 

-Το θέμα 14 συζητείται, εκτάκτως, διότι πρέπει άμεσα να ληφθεί απόφαση 

λόγω χρονικών περιορισμών.  

-Το θέμα 15 συζητείται, εκτάκτως, διότι το Δημοτικό Συμβούλιο πρέπει να 

γνωμοδοτήσει, εμπρόθεσμα, σύμφωνα με τα από 01.12.2023 (εισερχ.) έγγραφα 

της Δ/νσης Β/θμιας Εκπαίδευσης.  

-Το θέμα 16 συζητείται, εκτάκτως, προκειμένου να καλυφθούν, άμεσα, οι 

αυξημένες λειτουργικές  ανάγκες των σχολείων. 

-Τα θέματα 17 και 18 συζητούνται, εκτάκτως, προκειμένου, να 

ολοκληρωθούν, όσο το δυνατόν έγκαιρα και εύρυθμα, οι διαδικασίες παραχώρησης 

των χώρων στο τυπικό τους μέρος.  

-Το θέμα 19 συζητείται, εκτάκτως, διότι πρέπει να ληφθεί άμεσα απόφαση 

σχετική με την καθιέρωση υπερωριών εξαμήνων των Ληξιαρχείων του Δήμου 

Αλεξανδρούπολης. 

-Το θέμα 20 συζητείται, εκτάκτως, διότι επείγει η έκδοση άδειας λειτουργίας 

του ΚΔΑΠ-ΜΕΑ Φερών και η παραχώρηση του κτιρίου από το Δήμο για χρήση είναι 

απαραίτητη  για την έκδοση αυτής.  

-Το θέμα 21 συζητείται, εκτάκτως, διότι η παράταση σύμβασης παροχής 

υπηρεσιών  λήγει στις 31.12.2023. 

-Το θέμα 22 συζητείται, εκτάκτως, προκειμένου να επισπευσθεί η μελέτη, 

μετά την παραλαβή των απαιτούμενων γεωτεχνικών και υδραυλικών μελετών.   

 

  

 Ήταν  δε παρόντες, από τα μέλη του Δ.Σ., οι κ.κ. :  

 1) ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΪΣΑΣ 

 2) ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΛΓΙΩΝΗΣ  

 3) ΗΛΙΑΣ ΔΑΣΤΕΡΙΔΗΣ 

 4) ΕΛΕΝΗ ΙΝΤΖΕΠΕΛΙΔΟΥ-

ΣΥΤΜΑΛΙΔΟΥ 

 5) ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΡΑΠΤΟΠΟΥΛΟΣ 

 6) ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΔΕΛΚΟΣ 

 7) ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ  

 8) ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΒΟΥΡΔΟΛΗΣ 

 9) ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΓΚΟΤΣΗΣ 

 10) ΧΡΗΣΤΟΣ ΖΙΩΓΑΣ 

 11) ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΟΥΖΟΥΝΙΔΗΣ 

 12) ΣΑΒΒΑΣ ΣΕΦΕΡΙΑΔΗΣ 

 13) ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΑΕΤΟΠΟΥΛΟΣ 

 14) ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΒΑΜΒΑΚΕΡΟΣ 

 15) ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΡΥΠΙΔΗΣ 

 16) ΠΑΥΛΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 

 17) ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΣΕΡΑΦΕΙΜΙΔΗΣ 

 18) ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΣΣΙΑΣ 

 19) ΠΕΤΡΟΣ ΚΥΡΙΑΚΙΔΗΣ 

 20) ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΟΥΝΑΚΗΣ 

 21) ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ 

 22) ΝΙΚΗ ΔΡΑΜΑΝΙΔΟΥ 

 23) ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΑΡΣΑΜΑΚΗΣ 

 24) ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΠΕΤΡΙΔΗΣ 

 

 

 

 και δεν  προσήλθαν οι κ.κ. : 

 1) ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΙΖΙΡΙΔΗΣ  

 2) ΔΡΟΣΙΑ ΜΟΥΛΑΤΖΙΔΟΥ-

ΛΑΖΑΡΙΔΟΥ 

 3) ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΛΑΜΠΑΚΗΣ 

 4) ΧΡΗΣΤΟΣ ΓΕΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ 

 5) ΕΥΘΥΜΙΟΣ ΚΥΡΙΑΚΙΔΗΣ 

 6) ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΚΟΤΣΙΔΗΣ 

 7) ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΤΕΛΙΔΗΣ  

 8) ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΡΑΒΑΣ 

 9) ΙΩΑΝΝΗΣ ΒΑΤΑΜΙΔΗΣ 

 10) ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ ΒΡΑΧΙΟΛΟΓΛΟΥ 

 11) ΙΩΑΝΝΗΣ ΦΑΛΕΚΑΣ 

 12) ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ 

 13) ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΜΥΤΙΛΗΝΟΣ 

 14) ΛΑΖΑΡΟΣ ΚΟΥΡΤΙΔΗΣ 

 15) ΣΑΒΒΑΣ ΔΕΥΤΕΡΑΙΟΣ 

 16) ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΒΛΥΣΙΔΗΣ  

 17) ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΛΙΟΣ 
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Παρών στη συνεδρίαση, ο Πρόεδρος της Κοινότητας Αλεξανδρούπολης, κ. 

Ναϊτίδης Ιωάννης. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού βρέθηκε σε νόμιμη απαρτία  (σε σύνολο  

αριθμού  συμβούλων 41 παρευρίσκονταν οι 24, αποτελούντες  την απόλυτη 

πλειοψηφία αυτού) σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 96, παράγραφος 2, του 

Ν.3463/8-6-2006 «Το συμβούλιο έχει απαρτία όταν είναι παρόν το ήμισυ πλέον 

ενός του αριθμού των μελών του», εισέρχεται  στην συζήτηση των θεμάτων, 

απόντος του Δημάρχου κ. Ιωάννη Ζαμπούκη, ο οποίος, αναπληρώνεται, νόμιμα, 

νόμιμα, από την Αντιδήμαρχο, κ. Ιντζεπελίδου-Συτμαλίδου Ελένη,   σύμφωνα με 

την αριθμ. 1531/33120/20.09.2023 απόφαση Δημάρχου.  

 Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου  κ. Καΐσας Γεώργιος  κήρυξε την 

έναρξη της συνεδρίασης. 

Προ της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, ο Πρόεδρος του 

Δημοτικού Συμβουλίου,  κ. Καΐσας Γεώργιος   κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να 

αποφανθεί για το κατεπείγον της συνεδρίασης και για τους λόγους, όπως 

αναφέρονται,  στην πρόσκληση.  

Αφού το Δημοτικό Συμβούλιο, ομόφωνα, αποφάνθηκε για το κατεπείγον 

της συνεδρίασης, (σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67, παρ. 5 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 65 παρ. 5 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν 

και ισχύουν σήμερα) και για τους λόγους όπως αναφέρονται στην πρόσκληση, ο 

Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, κ. Καΐσας Γεώργιος, ζητά από  το Σώμα,  να 

αποφανθεί για το κατεπείγον του θέματος «Έκδοση ψηφίσματος κατά της 

συγχώνευσης των Δ.Ε.Υ.Α.». 

Αφού το Σώμα,  ομόφωνα, αποφάνθηκε για το κατεπείγον του θέματος, 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 παρ. 7 του ν. 3852/2010, όπως 

τροποποιήθηκε και ισχύει σήμερα και προκειμένου να ληφθεί άμεσα σχετικη 

απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου προς ενίσχυση της θέσεως της ΔΕΥΑΑ, ο 

Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, κ. Καΐσας Γεώργιος δίνει το λόγο στον 

Πρόεδρο της ΔΕΥΑΑ και Δημοτικό Σύμβουλο, κ. Μιχαηλίδη Χαράλαμπο, ο οποίος, 

ως εισηγητής του θέματος, λέει τα εξής: 

“Κυρίες και Κύριοι Σύμβουλοι, την Πέμπτη 30 Νοεμβρίου 2023 

παρουσιάσθηκαν στο Υπουργικό Συμβούλιο από τον Υπουργό Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας κ. Σκυλακάκη στο πλαίσιο νομοσχεδίου του Υπουργείου ρυθμίσεις που 

αφορούν σε συγχωνεύσεις των Δ.Ε.Υ.Α. και των υπηρεσιών ύδρευσης των Δήμων. 

Με τις συγχωνεύσεις θα δημιουργηθούν 15 Περιφερειακοί φορείς σε επίπεδο 

διευρυμένων χωρικών ενοτήτων που θα παρέχουν υπηρεσίες ύδρευσης και 

αποχέτευσης στην περιφέρεια της χώρας πλην Αθήνας και Θεσσαλονίκης. 

Ο σχεδιασμός αυτός που εξελίσσεται χωρίς την ουσιαστική συμμετοχή και 

διαβούλευση  των θεσμικών εκπροσώπων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης δηλαδή της 

ΚΕΔΕ και της Ε.Δ.Ε.Υ.Α. αφαιρεί από την Τοπική Αυτοδιοίκηση με το πρόσχημα της 

επίτευξης οικονομιών κλίμακος  την συνταγματικά κατοχυρωμένη διαχείριση του 

νερού που ως τοπική υπόθεση ανήκει στην Τοπική Αυτοδιοίκηση και κατ΄επέκταση 

και στις τοπικές κοινωνίες.  

Πέρα όμως από αυτό, η σχεδιαζόμενη ρύθμιση για συγχωνεύσεις θα 

δημιουργήσει και πλήθος δυσεπίλυτων πρακτικών προβλημάτων, αφού η 

διαχείριση του αστικού νερού δεν μπορεί να γίνει από απρόσωπους και 

συγκεντρωτικούς οργανισμούς που αγνοούν τις τοπικές συνθήκες και δυσκολίες. 

Υπάρχει, ακόμα και ο κίνδυνος να μην έχουν πρόσβαση στο νερό περιοχές της 

ενδοχώρας που μπορεί να μετατραπούν σε ένα είδος «άγονων» γραμμών. Είναι 

βέβαιο ότι οι σχεδιαζόμενες συγχωνεύσεις περισσότερα προβλήματα θα 

δημιουργήσουν παρά θα λύσουν.  

Με τις συγχωνεύσεις θα πληγεί σοβαρά και η τοπική οικονομία και  

απασχόληση. 

Είναι γεγονός ότι οι Δ.Ε.Υ.Α. αντιμετωπίζουν ειδικά το τελευταίο διάστημα 

οικονομικά προβλήματα που κυρίως οφείλονται στην ενεργειακή κρίση για τη 

διαχείριση της οποίας, όμως δεν ενισχύθηκαν οικονομικά από την Πολιτεία όπως 

όφειλε. Τα οικονομικά, όμως, αυτά προβλήματα, είναι πολύ αμφίβολο αν θα 

http://www.dimosnet.gr/index.php?MODULE=bce/application/pages&Branch=N_N0000000002_N0000000020_N0000000037_N0000005792_N0000007698_S0000051506
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επιλυθούν με τις σχεδιαζόμενες συγχωνεύσεις, αφού δεν διασφαλίζονται οι 

προϋποθέσεις για την επίλυσή τους, ενώ το δάνειο που σχεδιάζεται να δοθεί για 

την αποπληρωμή του ενεργειακού χρέους των Δ.Ε.Υ.Α. θα επιβαρύνει σημαντικά 

τους πόρους της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 

Με βάση όλα τα παραπάνω το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 

Αλεξανδρούπολης ζητά: 

1. Να αποσυρθούν άμεσα από το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας οι 

σχεδιαζόμενες ρυθμίσεις για τις συγχωνεύσεις των Δ.Ε.Υ.Α. και των 

υπηρεσιών ύδρευσης των Δήμων. 

2. Να αναλάβει άμεσα πρωτοβουλία το Υπουργείο Εσωτερικών ως καθ΄ ύλην 

αρμόδιο για την Τοπική Αυτοδιοίκηση Υπουργείο για να εκκινήσουν 

συζητήσεις ανάμεσα σε όλα τα εμπλεκόμενα μέρη δηλ. ανάμεσα στα 

συναρμόδια Υπουργεία και τους θεσμικούς εκπροσώπους της Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης με στόχο όχι μόνο να εξευρεθούν βιώσιμες λύσεις στα 

προβλήματα των Δ.Ε.Υ.Α. και των Δήμων, αλλά και να σχεδιασθεί η 

ουσιαστική ενδυνάμωσή τους  προς όφελος των τοπικών κοινωνιών. 

3. Να προστατευθούν οι θέσεις εργασίας και να μη θιγούν εργασιακά 

δικαιώματα των εργαζομένων στις ΔΕΥΑ. 

 

Εισηγούμαι 

 

Τη λήψη ενισχυτικής, ενωτικής απόφασης από την οποία να διαφαίνεται ότι 

το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Αλεξανδρούπολης τάσσεται ευθέως ρητώς και 

ανεπιφύλακτα κατά του νομοσχεδίου που οδηγεί στη συγχώνευση των  ΔΕΥΑ, την 

κατάργησή τους και την αποξένωσή τους από την τοπική αυτοδιοίκηση”. 

 

 

Ακολουθεί διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων μεταξύ των Κυρίων 

Συμβούλων, κατά τη διάρκεια της οποίας τέθηκε το ζήτημα της ιδιωτικοποίησης 

του νερού, καθώς και της αναγκαιότητας για ουσιαστική στελέχωση και 

ενδυνάμωση της Δ.Ε.Υ.Α. με μόνιμο προσωπικό. Μετά το τέλος  της συζήτησης, το 

Δημοτικό Συμβούλιο άκουσε την εισήγηση και τη συζήτηση, έλαβε υπόψη τα 

σχετικά έγγραφα και διατάξεις, όπως και  αυτές της παρ. 10 του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν σήμερα, καθώς και το αποτέλεσμα 

της ψηφοφορίας, στην οποία ψήφισαν: Υπέρ -23-, Λευκό -1- , ο κ. Μιχαηλίδης Π.  

 

Κατόπιν των ανωτέρω, το Σώμα, σε σύνολο 23  ψηφισάντων, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

  

Την έκδοση ψηφίσματος, με το οποίο, το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 

Αλεξανδρούπολης τάσσεται ευθέως, ρητώς και ανεπιφύλακτα κατά του 

νομοσχεδίου που οδηγεί στη συγχώνευση των  Δ.Ε.Υ.Α., την κατάργησή τους και 

την αποξένωσή τους από την τοπική αυτοδιοίκηση και εκφράζει την αντίθεση του 

στην εμπορευματοποίηση του νερού, τονίζοντας την αναγκαιότητα ουσιαστικής 

στελέχωσης και ενδυνάμωσης της ΔΕΥΑ με μόνιμο προσωπικό. 

 

 

 Κρίθηκε, αποφασίσθηκε και υπογράφεται την ίδια μέρα. 

 

Ο Πρόεδρος        Τα μέλη 

Ακολουθούν υπογραφές 

 

Ακριβές απόσπασμα 

   Ο Πρόεδρος Δ.Σ. 
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    Καΐσας Γεώργιος 

 

 

 

 

Ψ Η Φ Ι Σ Μ Α  
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Αλεξανδρούπολης σε Έκτακτη 

συνεδρίασή του που έγινε την 11η  Δεκεμβρίου 2023, αποφάσισε, 
ομόφωνα (επί  των ψηφισάντων),  την έκδοση ψηφίσματος  σύμφωνα με 

το οποίο τάσσεται ευθέως, ρητώς και ανεπιφύλακτα κατά του νομοσχεδίου 
που οδηγεί στη συγχώνευση των  ΔΕΥΑ, την κατάργησή τους και την 
αποξένωσή τους από την τοπική αυτοδιοίκηση. 

Α. Ζητά: 
1. Να αποσυρθούν άμεσα από το Υπουργείο Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας οι σχεδιαζόμενες ρυθμίσεις για τις συγχωνεύσεις των 
Δ.Ε.Υ.Α. και των υπηρεσιών ύδρευσης των Δήμων. 

2. Να αναλάβει άμεσα πρωτοβουλία το Υπουργείο Εσωτερικών ως καθ΄ 

ύλην αρμόδιο, για την Τοπική Αυτοδιοίκηση, Υπουργείο για να 
εκκινήσουν συζητήσεις ανάμεσα σε όλα τα εμπλεκόμενα μέρη 

δηλαδή ανάμεσα στα συναρμόδια Υπουργεία και τους θεσμικούς 
εκπροσώπους της Τοπικής Αυτοδιοίκησης με στόχο όχι μόνο να 
εξευρεθούν βιώσιμες λύσεις στα προβλήματα των Δ.Ε.Υ.Α. και των 

Δήμων, αλλά και να σχεδιασθεί η ουσιαστική ενδυνάμωσή τους  
προς όφελος των τοπικών κοινωνιών. 

3. Να προστατευθούν οι θέσεις εργασίας και να μη θιγούν εργασιακά 
δικαιώματα των εργαζομένων στις Δ.Ε.Υ.Α. 
 

Β. Τάσσεται κατά της εμπορευματοποίησης του νερού, εκφράζοντας 
την αναγκαιότητα ουσιαστικής στελέχωσης και ενδυνάμωσης της Δ.Ε.Υ.Α. 

με μόνιμο προσωπικό. 
 

 

 
 
      ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

             ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗΣ 
 

 
         Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

 
 

              ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΪΣΑΣ 
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